
Οι εξελίξεις για την υπόθεση της «17 Ν» 

Κύριε Πρόεδρε, τους τελευταίους δύο μήνες γίναμε μάρτυρες της θεαματικής 

επιτυχίας της εξάρθρωσης της « J 7 Ν» Ωστόσο υπάρχουν αρκετά στελέχη της 

ΝΔ (όπως ο κ Πολύδωρας, ο κ. Εβερτ αλλά και άλλοι) οι οποίοι μιλάνε για 

παιχνίδι σικέ, παράδοση οπλισμού και άλλα. Αλλά και η ίδια η ηγεσία της ΝΔ 

εμμέσως πλην σαφώς στηρίζει αυτή τη στάση, μέσω υπονοουμέων και κυρίως 

με την κάλ,υψη των στελεχών αυτών Πως σχολιάζετε τη στάση τους; 

Είναι γνωστό σε όλους ότι η ηγεσία της ΝΔ επιχειρούσε συστηματικά μέχρι 

και το πρόσφατο παρελθόν να ενοχοποιήσει το ΠΑΣΟΚ και τα στελέχη ταυ ^( 
tun* w m ι r^ Μλ DUPtttocM, ÖQM 

για το φαινόμενο της τρομοκρατίας στη χώρα μας. Το θέμα είναι για ποιους /.ι . ^^ 

λόγους το έκανε και γιατί συνεχίζει και σήμερα μετά'από τις τελευταίες ty\m¡>¿l/ 

εξελίξεις αυτή την τακτική 

Ορισμένοι φαίνεται ότι κρίνουν εξ ιδίων τα αλλότρια. Επειδή η Δεξιά 

εξέθρεψε στο παρελθόν το παρακράτος, νόμισε ότι βρήκε μια καλή ευκαιρία 

να ισοσκελίσει ιστορικά, να ενοχοποιήσει ένα χώρο που έδωσε μαζί με την 

ευρύτερη Αριστερά τη μάχη του αντιδικτατορικού αγώνα. Μέχρι και τον 
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Αλλά αυτός δεν είναι ο μόνος λόγος Υπάρχουν κι άλλοι. Η ΝΔ κατά πάγια 

τακτική της αμφισβητεί και προσπαθεί να υποβαθμίσει κάθε επιτυχία της 

χώρας Κάθε επιτυχία της Ελληνικής κοινωνίας Κάθε επιτυχία της 

Κυβέρνησης Θέλει να εγκαταστήσει στις καρδιές των ανθρώπων τη 

μιζέρια, την απαισιοδοξία και το γκρίζο Νομίζουν ότι έτσι θα κερδίσουν 

κάποτε τις εκλογές Θα προέλθουν ως λύση δυσαρέσκειας. κί\\) ^Ο^Φ OJO^)*!^ 

Ο τρίτος λόγος αυτής της συμπεριφοράς είναι η πλήρης εγκατάσταση των 

στελεχών της στα τηλεπαράθυρα èm> δίνουν την εντύπωση ότι δεν κάνουν 
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ΛΤ 
0^ 

τίποτε άλλο όλη την ημέρα από τον να περιφέρονται στα τηλεπαράθυρα, 

ορισμένοι τουλάχιστον Εχουν γίνει πλ£βν αναπόσταστο κομμάτι του 

τηλεοπτικού reality show και κατά συνέπεια έχουν ευθυγραμμιστεί πλήρως 

με διάφορους άλλους τηλεοπτικού^ειδήμονες που πραγματικά δεν ξέρουν τι 

λένε, που έχουν ξεπέρασε/προ πολλού κάθε όριο υπερβολής και 

κακοπιστίας 
¡ΡΤ^ t \ ΗΛΛ ^ ^ ^ ' 

Θα μπορούσα να αναφέρω κμΆοχ>ς λόγους Ωστόσο, εκείνο που πρέπει να 

πούμε είναι οτι η σταρ*] τους αυτή δεν κάνει κακό στην Κυβέρνηση όπως 

νομίζουν Το αντίθετο μάλιστα 

ι ο ΐφθ^ημ^δί^αιάρρ^ρϊτάση τους κάνει κακό στη χώρα Γιατί δίνει λαβές 

σε όσους θέλουν, σε όσους έχουν συμφέροντα να πουν ότι η Ελλάδα δεν 

είναι ασφαλής χώρα. Δυστυχώς παίζουν το παιχνίδι, άθελα τους πιστεύω, 

όλων εκείνων που θέλουν να δημιουργήσουν προβλήματα στον Ελληνικό 

τουρισμό, προβλήματα στην εικόνα στους Ολυμπιακούς αγώνες, 

προβλήματα στην εικόνα της χώρας. /Δυστυχώς για/άίλη μια φορά 

εμφανίζονται κατώτεροι των περιστάσεων Ακρ ί̂η Και αυτοί που δεν 

μιλούν, δεν μιλούν γιατί είναι αμήχανοι KJW όχι γ ΐατ{ πιστεύουν ότι θα 

πρέπει να υποστηρίξουν τη Κυβέρνηστ^και τις διωκτικές αρχές να κάνουν 

όσο το δυνατόν καλύτερα τη δουλρατους_ί 

Εχω ξαναπεί και το επαναλαμβάνω Η υπόθεση της διαλεύκασνης της 

τρομοκρατίας θα φτάσει σε βάθος Θα αποκαλυφθούν όλες οι πλευρές αυτής 

ψ\ς υπόθεσηςΓΒα αποδωθεί δικαιοσύνη Αυτό επιτάσει η δημοκρατία μας, 

v αυτή, είναι -"η υποχρέωσηι της πολιτείας απέναντι στα θύματα και τους 

συγγενείς τους Και το ευχάριστο είναι ότι η κοινωνία, οι πολίτες, δεν είναι 

μεμψσίμ-φοτ Εχουν πλησιάσει την Αστυνομία και την περιβάλλουν με 

εμπιστοσύνη ΟίΝ^ιολίτες δεν στέκονται σε διαχωριστικές γραμμές. 
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Αντιλαμβάνονται το μέγεθος της επιτυχίας και της σημασίας που έχει για τη 

χώρα μας η εξάρθρωση της «17 Ν». 

Αυτό μας δίνει ικανοποίηση και δύναμη να συνεχίσουμε. Θέλουμε να 

έχουμε τις ίδιες επιτυχίες και σε άλλους τομείς που θα βελτιώνουν ακόμη 

περισσότερο τη θέση της χώρας και θα ενισχύουν ακόμη περισσότερο το 

αίσθημα ασφάλειας των πολιτών. 

Κύριε Πρόεδρε, η σύλληψη του Δ. Κουφοντίνα ήταν πράγματι μία ακόμη 

μεγάλη επιτυχία Μεταξύ α/Ιων συνέβαλε, για να κάνω τη σύνδεση με τα 

παραπάνω, στις κατάρρευση μερικών πρόσφατων μύθων όπως ότι τον έχουν 

συλλάβει οι Αμερικανοί, ότι είναι πράκτορας, ότι σκοτώθηκε και πάρα πολλά 

áJJía. Ωστόσο η στάση που κράτησε αμέσως μετά τη σύλληψη του, 

υιοθετήθηκε αμέσως και από τους αδελφούς Ξηρού και επιδιώκουν τώρα να 

εμφανισθούν ώς λαϊκοί αγωνιστές, πολιτικοί κρατούμενοι κλπ., επιδιώκοντας 

μάλιστα να αναιρέσχουν τις καταθέσειες και αφήνωντας υπονοούμενα για τον 

τρύππο που ελήφθησαν αυτές Ποιο είναι το σχόλιο σας; 

Καταρχήν θέλω να διευκρινίσω ότι οι ίδιοι οι συνήγοροι των 

κατηγορουμένων έχουν χαρακτηρίσει όλες τις ανακριτικές διαδικασίες μέχρι 

σήμερα, άψογες από κάθε πλευρά 

Ο Ελληνικός λαός ξέρει αν η Ελληνική δικαιοσύνη σέβεται ή όχι τα 

δικαιώματα των κατηγορουμένων 

Το προβλήματα δεν είναι λοιπόν αυτό Το πρόβλημα είναι ότι ορισμένοι 

φαίνεται πως εξέλαβαν για μία ακόμη φορά τις λαιτουργίες της 

Δημοκρατικής πολιτείας ως στοιχείο αδυναμίας Νομίζουν ότι μπορούν να 

ξαναπαίξουν παιχνίδια με τα δημοκρατικά αισθήματα και τις ευαισθησίες 
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των Ελλήνω πολιτών Να δημιουργήσουν σύγχιση, μήπως και τυχόν 

καταφέρουν να βγουν από τη δύσκολη θέση στην οποία βρίσκονται. 

Πράγματι είναι αμετανόητοι 

Ανθρωποι που βαρύνονται με δολοφονίες, με ληστείες, άνθρωποι που 

έβαζαν για χρόνια σε κίνδυνο τη χώρα, επιδιώκουν τώρα να παρουσιαστούν 

ως πολιτκοί κρατούμενοι. Οι άνθρωποι αυτοί δεν έχουν καμμιά σχέση με τις 

αγωνιστικές παραδόσεις της Αριστεράς Οι άνθρωποι αυτοί κατηγορούνται 

γαι εγκλήματα. Και ως τέτοιους θα τους αντιμετωπίσουμε. Ως εγκληματίες 


